
Eys, vrijdag 25-3-2022 
 

Notulen jaarvergadering Schutterij St. Sebastianus Eys, opgericht 1517 
 
____________________________________________________________________________ 
 
1. Opening door onze voorzitter met de Christelijke groet. 
 

 29 leden zijn aanwezig.  12 leden hebben zich afgemeld. De bestuursleden Damiano Vluggen en 
Eric Pasmans zijn afwezig wegens ziekte en Marco Thiessen is voor zijn werk in Australië. 

  Marco en Damiano hebben overigens via skype aan de laatste bestuursvergadering 
deelgenomen. 

 De voorzitter feliciteert de ouders van Teun, Ravi en Tren met de geboorte van hun zoon. 

 Omdat het St. Sebastianusfeest niet is doorgegaan zullen de jubilarissen in de loop van dit jaar 
op passende wijze gehuldigd worden. 

____________________________________________________________________________ 
 
2. Goedkeuren notulen najaarsvergadering van 5-11-2021: 
 

 Sander Herberichs: Er staan nog opmerkingen in de notulen dat er aanvullingen nodig zouden 
zijn. Dee opmerkingen van Peter waren voor de voorzitter en die is vergeten ze te verwijderen 
voordat de notulen zijn verstuurd. Deze fout is inmiddels hersteld. 

 Hedy Lahaije: Verwarring over wanneer ALV en jaarvergadering.  
In het voorjaar vindt de jaarvergadering plaats en in het najaar de ALV. 

 Verder zijn er geen opmerkingen en worden de notulen goedgekeurd. 
____________________________________________________________________________ 
 
3. Vaststellen agenda: 
 

 Geen nieuwe punten. 
____________________________________________________________________________ 
 
4. Binnengekomen stukken: 
 

 Dankbetuiging voor onze aanwezigheid bij de installatie van deken Bronneberg. 

 Verzoek om deel te nemen op 11-9 aan een dorpsfeest dat gegeven zal worden ter gelegenheid 
van het afscheid van pastoor Reijnen. 

 Verzoek om deel te nemen aan een dialoog over de toekomst van de schutterij op 2-4-2022. 
Workshop ledenadministratie. Dit is al via de nieuwsbrief doorgegeven. Ook leden kunnen aan 
de dialoog deelnemen. 

 Verzoek om deel te nemen aan de dodenherdenking in 2023. Jullie kunnen op vrijwillige basis 
deelnemen aan de dodenherdenking van 2022. 

 Brief Oekraïne. 

 Uitnodiging voor 6-tal schieten op 25-6 in Voerendaal. 

  Verenigingsaccomodatie Eys: Wethouder Hendriks heeft laten weten dat e.e.a. vanaf oktober 
2021 stil ligt. Op 1-4-2022 zal een nieuwe ambtenaar beginnen die dit in zijn portefeuille zal 
krijgen en weer nieuw leven zal inblazen. 

____________________________________________________________________________ 
 
5. Mededelingen OLS,ZLF, RKZLSB: 
 



 RKZLSB: Mike Eijkenboom is op de laatste vergadering van de RKZLSB aanwezig geweest. Hij 
heeft het idee dat het bestuur veel meer prestatiegericht is dan menige schutterij. Verder heeft 
hij het idee dat het bestuur de problemen die de schutterijen op het ogenblik hebben niet 
voldoende onder ogen ziet . Daarnaast kan volgens hem de ondersteuning van schutterijen 
beter. Vaals zei een serieus probleem te hebben waarop door het bestuur nauwelijks 
gereageerd werd en niet realiseerbare oplossingen werden voorgesteld. Verder werd gevraagd 
of Eys in 2023 een bondsfeest wil organiseren. Het antwoord was nee en dat we zoals 
afgesproken is in 2025 er een zullen organiseren. Dit is inmiddels per mail aan het 
bondsbestuur kenbaar gemaakt. 

 OLS: Tom Lahaije is naar de OLS-vergadering in Kinrooi geweest. De president en vice-president 
stoppen dit jaar. Er wordt een profielschets voor hun opvolgers gemaakt. 
Het feestterrein in Meijel is 23 Ha groot, waarvan 11 Ha parkeerplaats. 
De federatie heeft 85.000 euro in kas en draagt eenmalig 10.000 euro bij aan het OLS in Meijel 
vanwege corona en de extra kosten die als gevolg daarvan gemaakt zijn. Het saldo van Meijel is 
28.000 euro negatief. 
 De consumptieprijs zal 2,20 euro bedragen en ons optochtnummer is 66. 
Verder is er een regeling die kinderen van armlastige ouders de financiële mogelijkheid biedt 
om lid te worden van een schutterij. Dit natuurlijk in volstrekte anonimiteit.   

____________________________________________________________________________ 
 
6. Verslagen en mededelingen: 
 

 Jaarverslag: Er hebben in 2021 geen activiteiten plaatsgevonden zodat er ook geen jaarverslag 
is. 

 Financieel verslag: 2021 hebben we voor de eerste keer in jaren positief kunnen afsluiten.  
Logisch omdat er geen activiteiten hebben plaatsgevonden. 
 Voor vragen kunnen jullie je wenden tot Rikki Sintzen. 

 Financiële toekomst schutterij:  De presentatie die door Dominique Gijzen namens het bestuur 
en de penningmeester gehouden is, behoeft geen nadere toelichting. De boodschap is duidelijk. 
Bij ongewijzigd financieel beleid zullen we binnen 10 jaar door onze financiële reserves heen 
zijn. Er moeten dus wegen gevonden worden om dit te voorkomen (zie powerpoint 
presentatie). Ideeën zijn welkom. 
Op de najaarsvergadering zal een presentatie gegeven worden hoe we dit hopen te 
voorkomen. Het bestuur vreest overigens dat een verhoging van de contributie in 2023 
onvermijdelijk zal zijn. 

 Stichting ‘Steun aan de Schutterij’: Op 28-3-2022 vindt er een vergadering van de stichting 
plaats met het nieuwe bestuur. De laatste jaren was de stichting, mede door corona, in 
vergetelheid geraakt. Het nieuwe bestuur wil daar verandering in brengen. Het voornaamste 
doel  van de stichting is om mensen te vinden die de schutterij een warm hart toedragen en 
haar financieel willen ondersteunen. De stichting vraagt aan de leden is om mensen te vinden 
die een financiële bijdrage willen leveren. De stichting zal het bestuur van de schutterij op de 
hoogte houden van de voortgang.  
De presentatie van Dominique namens het bestuur en de penningmeester heeft immers 
duidelijk gemaakt dat financiële ondersteuning broodnodig is. 

___________________________________________________________________________ 
 
7. Toespraak van geestelijk adviseur, pastoor  Reijnen: 
 

 Toespraak van geestelijk adviseur, pastoor Dhr. A. Reijnen:  Ik ben dit jaar in emeritaat gegaan. 
Dit is voor mij een behoorlijke overgang: de overgang van de grote pastorie in Eys naar een 
kloosterkamer in Wittem. Maar ik heb/krijg genoeg tijd om hieraan te wennen. 



Wat de parochie betreft, nu zijn er nog 3 federaties, maar ik verwacht dat het uiteindelijk 1 
federatie (lees 1 grote parochie) zal worden.  
Kapelaan Vince Siju Beysingh zal binnenkort in India priester gewijd worden en zal per 1-5-2022 
mijn taken overnemen. Ik zal wel als assistent actief blijven in de federatie en hem inwerken. 
Corona heeft de maatschappij veranderd en niet alleen door haar latente aanwezigheid. Door 
de quarantainemaatregelen is de maatschappelijke betrokkenheid en de gemeenschapszin van 
velen verminderd. Ik hoop dat nu de maatregelen afgeschaft zijn het verenigingsleven haar 
oude draad weer zal kunnen oppakken. 
Afgelopen week stond in de krant dat de meerderheid van de Nederlanders ongelovig is. Dit 
gaat mij aan het hart. Geloof biedt mensen een godsdienstig kader van waaruit ze de wereld 
kunnen begrijpen en dat zin geeft aan hun leven. Seculiere mensen hebben dat niet en moeten 
zelf hun zingeving zoeken. Voor een aantal heeft het leven geen zin maar ze hebben wel zin in 
het leven. Anderen hebben moeite zin aan het leven te geven en dat kan een grotere belasting 
worden voor het individu met problemen als burn-outs en depressiviteit.  
Met het verdwijnen van het geloof staat ook het vrijwilligerswerk onder druk. Gelovige mensen 
doen nu eenmaal meer vrijwilligerswerk dan niet-gelovigen en hebben meer gemeenschapszin. 
 

 Desgevraagd geeft pastoor Reijnen aan dat hij niet wil aanblijven als geestelijk adviseur nu hij 
met emeritaat gaat. Hij wil zijn opvolger niet voor de voeten lopen en daar past het aanblijven 
als geestelijk adviseur ook bij.  

 
 
 
Leo Eijkenboom vraagt de voorzitter de vergadering te schorsen voor een kort overleg met het 
bestuur. 
Nadat de vergadering weer hervat is, stelt de ere-voorzitter  Leo Eijkenboom voor om pastoor 
Reijnen, die 21 jaar onze geestelijk adviseur is geweest, tot erelid van de schutterij te benoemen. Dit 
voorstel wordt door de vergadering met daverend applaus ontvangen. 
De bij het erelid behorende medaille zal tijdens het vogelschot aan pastoor Reijnen worden 
uitgereikt. 
____________________________________________________________________________ 
 
8. Verbroederingsfeest : 
 
Op 24-4-2022 zal het verbroederingsfeest in Margraten plaatsvinden.  
De enquête onder de leden heeft opgeleverd dat verreweg de meeste leden voor deelname zijn. Het 
is een vrij feest waarop we na 2 jaar onze collega-schutters in een ongedwongen sfeer kunnen 
ontmoeten. Omdat sommige drumbandleden die dag verplichtingen elders hebben zal de drumband 
niet uittreden. 
Zodra meer bekend is zullen we jullie dat laten weten. 
____________________________________________________________________________ 
 
9 en 12. Vogelschot, den planten en schieten: 
 

 Op 8-5-2022 zal het vogelschieten bij Leon Grooten plaatsvinden. Nadere info zal in de 
nieuwsbrief worden medegedeeld. 
 Tot haar grote spijt heeft het bestuur moeten besluiten dat dit jaar Ons Genoegen uit Wijk aan 
Zee niet op haar vogel kan schieten vanwege gezondheidsredenen van Eric. Eric zal, zoals het er 
nu naar uitziet het hele seizoen afwezig zijn. Frank Palosi is de enige gecertificeerde 
schietmeester en hij zal zijn handen vol hebben aan het regelen van het schieten van de overige 
2 vogels (burger en schutterij). Hij is als schietmeester verantwoordelijk voor het vogelschieten. 
Volgend jaar (2023) zal Ons Genoegen weer als vanouds op haar vogel kunnen schieten. 



 Marco heeft tijdens de laatste bestuursvergadering voorgesteld om weer een echte den bij de 
koning te plaatsen. Hij zal voor de den zorgen. Echter, de vergadering voorziet problemen met 
het dragen. De den is zwaar,  de hars is slecht voor de uniformen en er zijn steeds minder 
sterke schutters. Er wordt gestemd en het overgrote deel  van de vergadering blijkt aan de 
paal-den de voorkeur te geven. 

 Wiel Olischlager merkte op dat op het OLS 2 schietmeesters verplicht zijn. We hebben dus 
dringend behoefte aan een 3e schietmeester. 2 schietmeesters blijkt een te wankele basis te 
zijn. 

 Frank verzorgt op het ogenblik alleen het hele schietgebeuren. Hij heeft echter dringend hulp 
nodig bij het poetsen van de hulzen. Bryan meldt zich aan. Meer vrijwilligers zijn wenselijk en 
kunnen contact opnemen met Frank.  
Leo Eijkenboom vraagt in de rondvraag of het niet mogelijk is om een poetsschema van de 
schutters te maken zodat iedereen aan de beurt komt om te poetsen. 

 Het Beroeps College Parkstad Limburg heeft tezamen met Joep Bindels de schietweide onder 
handen genomen. En met succes. De schietweide ligt er schitterend bij. Dank hiervoor aan Joep 
en zijn leerlingen. 

 Op 2-4-2022 vindt het jaarlijks onderhoud van de schietweide plaats. Aanvang 9.00 uur. 
____________________________________________________________________________ 
 
10. Donateursactie: 
 

 Op 21, 22 en 23-4-2022 zal de jaarlijks donateursactie plaatsvinden. 

 Groepen die niet goed draaien zullen opnieuw worden samengesteld. Goed draaiende groepen 
blijven ongewijzigd. 

 Omdat het steeds vaker voorkomt dat mensen geen muntgeld in huis hebben heeft Marco 
voorgesteld om gebruik te gaan maken van een QR-code. Donateurs kunnen dan, naast het 
‘normale’ geven van geld, ook via de QR-code  geld overmaken naar de bankrekening van de 
schutterij. Ook kan de QR-code bij mensen die bij de ‘veegronde’ niet thuis zijn in de brievenbus 
gedaan worden. De kosten bedragen 0,25 euro per transactie. Verder zijn er geen kosten.  
Nadeel is dat er niet anoniem gedoneerd kan worden. 
Piet van Loo merkt op dat er via de QR-code reclame voor de schutterij gemaakt worden , net 
zoals Marco tijdens de bestuursvergadering. 
Hoe e.e.a. zal worden ingevuld zal met Marco worden besproken.  

____________________________________________________________________________ 
 
11. Schuttersfeest Strucht: 
 

 Op 22-5-2022 vindt het eerste bondsschuttersfeest in Strucht plaats. Omdat er op die dag ook 
processie naar Trintelen is, hebben we de organisatie voor een hoog nummer gevraagd. 

____________________________________________________________________________ 
 
13. Mededelingen:  
 

 Wandelcommissie: Hanny Kremers  heeft aangegeven te stoppen als lid van de 
wandelcommissie. Peter Jeukens heeft zich inmiddels als nieuw lid opgegeven. Meer nieuwe 
leden zijn welkom. 

 Bevordering: Hans Bindels wordt bevorderd tot 2e luitenant. De vergadering feliciteert Hans 
met zijn bevordering. 

 Drumband:  Mathijs en Max zijn in de leer bij Leo Eijkenboom 
Leo zal over 2-3 jaar stoppen als drumbandinstructeur 



Pascal de la Rosette heeft aangegeven dit jaar deel uit te maken van de 
drumband, zodat de drumband een volle rij trommelaars heeft.  

____________________________________________________________________________ 
 
Rondvraag:  
 

 Ad Broers: Op 29-5-2022 doet  Vince Siju zijn eerste Heilige Mis in Eys. Hij vraagt of de schutterij 
dan onze nieuwe pastoor/kapelaan kan afhalen bij de pastorie.  
De voorzitter antwoordt dat we er positief tegenover staan en de uitnodiging afwachten. 

 Hub Sintzen: Is er geen collecte voor de missie ? De voorzitter zegt dat de vorige keer de 
collecte heeft plaatsgehad. De volgende keer zal er, zoals altijd, weer op de jaarvergadering 
gecollecteerd worden. 

 Hub Franssen: Bezoek aan Jan in de Escherg in Epen is welkom. Wel van tevoren contact 
opnemen met Hub. Op het ogenblik is bezoek echter niet mogelijk vanwege een corona-
uitbraak.  

 Bryan Derksen: Hoeveel geüniformeerde leden hebben we op het ogenblik ? De voorzitter 
antwoordt dat het er ongeveer 58 zijn. Hij zal nog e.e.a. checken en het laten weten. 

 Dominique Gijzen: Hebben we een bevorderingsbeleid ? Voorzitter: er bestaat een stuk van  
Jack Duckers waarin bevorderingscriteria beschreven zijn.  Men gaat proberen het te 
achterhalen en dan zal hij samen met Joep Bindels en Hub Sintzen dit gaan bekijken. 
Met een ouder wordend officierscorps zal dat zeker een punt van aandacht gaan worden. 

 Rikki Sintzen: Wil iedereen ruimschoots van tevoren aangeven of hij al dan niet met de bus naar 
het OLS zal gaan. De bus is immers niet altijd vol en hij zou dan een kleinere (lees goedkopere) 
bus kunnen bestellen. 

 Leo Eijkenboom: De gemeente Gulpen-Wittem heeft een subsidie voor bijzondere 
evenementen. Valt het vogelschot hier ook onder. De voorzitter zal dit doorleiden naar de 
secretaris om e.e.a. na te gaan.  

  Hedy Lahaije: De stichting ‘vrienden van de schutterij’ heeft op het ogenblik ruim 41.000 euro 
in kas. 

 Piet van Loo: De archiefgroep is het archief van de schutterij, dat zich in de pastorie bevindt, 
aan het ordenen. Het is ‘a hell of a job’ en teveel voor 2 mensen waaruit de archiefgroep op het 
ogenblik uit bestaat. Hij is dringend verlegen om versterking. 

 Voorzitter: Hij spreekt de hoop uit dat we weer  verder kunnen gaan met de schutterij waar we 
3 jaar geleden gestopt zijn.  

____________________________________________________________________________ 
 
De voorzitter merkt op dat we ons redelijk aan het tijdschema gehouden hebben zijn en sluit de 
vergadering met de Christelijke groet. 


